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BR.0002.28.2016          PROTOKÓŁ NR XXVIII.2016 

 

z obrad XXVIII zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Przedborzu, odbytej w dniu 29 grudnia 

2016 roku w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Przedborzu 
 

 

W sesji udział wzięli radni i sołtysi według załączonych list obecności. 

Ponadto w sesji udział wzięli: 

Pani Elżbieta Młynarczyk – Skarbnik Miasta Przedborza 

Pan Miłosz Naczyński – Burmistrz Miasta Przedborza 

Rada Seniorów 

Pracownicy Urzędu Miejskiego 

 

Ad. 1. 

Obrady XXVIII sesji Rady Miejskiej w Przedborzu w dniu 29 grudnia 2016 roku 

rozpoczęły się o godz. 13.10 

Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej, radny Krzysztof Zawisza.                          

Na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad. W obradach uczestniczyli 

wszyscy radni. 

 

Przewodniczący Zawisza odczytał Obwieszczenie Komisarza Wyborczego w 

Piotrkowie Tryb o wynikach wyborów uzupełniających  do Rady Miejskiej w Przedborzu 

przeprowadzonych w dniu 11 grudnia 2016 r., a następnie tekst ślubowania radnego: 

 

„Wierny Konstytucji i prawu Rzeczpospolitej Polskiej ślubuję uroczyście obowiązki radnego 

sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie, mając na względzie dobro mojej Gminy i jej 

mieszkańców.", po czym Pan Tomasz Piskorz dopowiedział „Ślubuję, tak mi dopomóż Bóg". 
 

Aktem tym nowo wybrany radny stał się pełnoprawnym radnym. 

 

 Radny Piskorz złożył deklarację do pracy w Komisjach Rady. 

 

 Ad. 2 

Przewodniczący Zawisza odczytał porządek obrad (przekazany radnym), po czym 

zgłosił wniosek o jego rozszerzenie poprzez dodanie do punktu 6 podpunktów: 

l) zmieniająca Uchwałę w sprawie powołania Komisji Spraw Obywatelskich 

ł) zmieniająca Uchwałę w sprawie powołania Komisji Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa 

Innych wniosków nie zgłoszono i przyjęto porządek obrad, który przedstawiał się 

następująco: 

 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Ślubowanie radnego 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie między sesjami Rady. 

5. Sprawozdanie z  działalności Komisji Rady w okresie między sesjami. 

6. Rozpatrywanie projektów uchwał i podjęcie uchwał: 

a)  w sprawie zmiany  Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Przedbórz na lata 2016-

2023, 

b) w sprawie zmiany budżetu Gminy Przedbórz na rok 2016, 
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c) w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Przedbórz na lata 2017-

2023, 

d) w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Przedbórz na 2017 r., 

e) w sprawie zmiany  Uchwały Nr XXVIII/190/12 Rady Miejskiej w Przedborzu z dnia 19 

października 2012 r. w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych udostępnionych 

przewoźnikom i operatorom oraz zasad i warunków korzystania z tych przystanków, 

f) w sprawie zmiany Uchwały Nr XXI/142/16 Rady Miejskiej w Przedborzu z dnia 5 maja 

2016 roku w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla niepublicznego przedszkola 

niezaliczanego do sektora finansów publicznych, funkcjonujących na terenie Gminy 

Przedbórz, a także trybu i zakresu kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystania, 

g) w sprawie zmiany Uchwały Nr LI/368/14 Rady Miejskiej w Przedborzu z dnia 25 sierpnia 

2014 r. w sprawie ustalenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego w 

Samorządowym Przedszkolu w Przedborzu i oddziałach przedszkolnych w szkołach 

podstawowych prowadzonych przez Gminę Przedbórz  

h) w sprawie uchwalenia Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych na 2017 r. 

i) w sprawie powołania członków Rady Seniorów Gminy Przedbórz, 

j) w sprawie wyrażenia zgody na nabycie na rzecz Gminy Przedbórz nieruchomości gruntowej 

położonej w obrębie geodezyjnym Piskorzeniec, 

k) w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Przedborza dla 

terenu położonego przy ul. Koneckiej, 

l) zmieniająca Uchwałę w sprawie powołania Komisji Spraw Obywatelskich, 

ł) zmieniająca Uchwałę w sprawie powołania Komisji Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa. 

7. Zapytania i wolne wnioski. 

8. Odpowiedzi na zapytania i wolne wnioski. 

9. Sprawy różne. 

10. Zakończenie obrad.      

 
 

Ad. 4 Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie między sesjami Rady 

Miejskiej złożył burmistrz Naczyński. 

Radny Chudy zapytał, o jaki etat chodzi, odnośnie przejścia pracownika ze Starostwa 

do Urzędu? 

Pan burmistrz odpowiedział, że jest to etat w referacie inwestycji w Urzędzie. 

Radna Ocimek zapytała, jakie było orzeczenie w sprawie ze skargi Prokuratury na 

zapisy w uchwale w przedmiocie określenia zasad usytuowania miejsc sprzedaży alkoholu? 

Pan burmistrz odpowiedział, że Sąd przychylił się do skargi Prokuratora, stwierdził, że 

zmniejszenie odległości z 50 m na 10 m narusza ustawę o wychowaniu w trzeźwości.  
 

Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej burmistrza  w załączeniu. 

  

Ad. 5  Sprawozdanie z działalności Komisji między sesjami odczytał Przewodniczący 

Komisji Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa - radny Jan Mąkosa. 
 

Przedmiotowe sprawozdanie w załączeniu do protokołu.  
 

Ad. 6 a) Przewodniczący Zawisza odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany  Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Przedbórz na lata 2016-2023 i poddał go pod głosowanie 

Uchwała Nr XXVIII/203/16 została podjęta (przy 4 głosach wstrzymujących się)  i 

przekazana do wykonania Burmistrzowi Miasta Przedborza. 
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Objaśnienia do wprowadzonych zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej stanowią 

załącznik do protokołu. 

 

b) Przewodniczący Zawisza  odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu 

Gminy Przedbórz na rok 2016 i poddał go pod głosowanie 

Uchwała Nr XXVIII/204/16 została podjęta (przy 3 głosach wstrzymujących się) i 

przekazana do realizacji Burmistrzowi Miasta Przedborza. 

Uzasadnienie do wprowadzonych zmian w budżecie stanowi załącznik do protokołu. 
 

c) Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie uchwalenia  Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Przedbórz na lata 2017-2023 i poddał go pod głosowanie 

Uchwała Nr XXVIII/205/16 została podjęta (przy 4 głosach wstrzymujących się)  i 

przekazana do wykonania Burmistrzowi Miasta Przedborza. 

Objaśnienia do Wieloletniej Prognozie Finansowej stanowią załącznik do protokołu. 

 

d) Przewodniczący Zawisza  odczytał projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu 

Gminy Przedbórz na rok 2017. 

Pan burmistrz omówił pokrótce planowane inwestycje na 2017 r. 

Wykaz zadań inwestycyjnych stanowi załącznik do protokołu. 

 

Radny Chudy odnosząc się do stwierdzenia pana burmistrza, iż budżet jest ambitny i 

duży, stwierdził, iż z punktu widzenia swojego okręgu wyborczego nie widzi nic poza 

realizacją funduszu sołeckiego. Powiedział, że wnioskuje o poprawę drogi z Faliszewa do 

Józefowa Starego i nie przynosi to żadnego efektu. Wspomniana droga jest najgorszym 

odcinkiem w gminie. 

 

Radna Ocimek poprosiła o omówienie kwestii podwyżki cen za śmieci. 

Pan burmistrz powiedział, że podwyżka jest nieunikniona ze względu na droższą ofertę  

po przetargu. Podwyżka najprawdopodobniej będzie stanowić 1 zł dla odpadów 

segregowanych i 2 zł na niesegregowanych. 

 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie uchwałę w przedmiocie budżetu na 2017 

r. 

Uchwała Nr XXVIII/206/16 została podjęta (przy 4 głosach wstrzymujących się) i 

przekazana do realizacji Burmistrzowi Miasta Przedborza. 

 

Pan burmistrz podziękował radnym, którzy docenili przygotowaną propozycję budżetu 

na przyszły rok, wyraził nadzieję, iż radni, którzy wstrzymali głos podczas głosowania 

zmienią zdanie w sprawie założeń budżetu. 

 

e) Przewodniczący Zawisza odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany  Uchwały Nr 

XXVIII/190/12 Rady Miejskiej w Przedborzu z dnia 19 października 2012 r. w sprawie 

określenia przystanków komunikacyjnych udostępnionych przewoźnikom i operatorom oraz 

zasad i warunków korzystania z tych przystanków, który zakłada uzupełnienie wykazu 

przystanków o przystanek w miejscowości Chałupy. 

 Uchwała Nr XXVIII/207/16 została podjęta jednogłośnie. 
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 f) Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr 

XXI/142/16 Rady Miejskiej w Przedborzu z dnia 5 maja 2016 roku w sprawie trybu 

udzielania i rozliczania dotacji dla niepublicznego przedszkola niezaliczanego do sektora 

finansów publicznych, funkcjonujących na terenie Gminy Przedbórz, a także trybu i zakresu 

kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystania 

Projekt uchwały przygotowano w związku z nowelizacją ustawy o systemie oświaty. 

Zmiana dotyczy wprowadzenia pojęcia „podstawowej kwoty dotacji”. 

Wprowadzenie zmiany pozwoli na dostosowanie dotychczasowych zasad udzielania, 

rozliczania i kontroli ww. dotacji do zmian wprowadzonych ustawą. 

Radna Ocimek zapytała, jaka to jest kwota „75% podstawowej kwoty”, jak to się 

kształtuje na przestrzeni lat? 

Pani Skarbnik stwierdziła, iż w sprawozdaniu finansowym przedstawiane są kwoty 

dotacji dla przedszkola publicznego i niepublicznego, więc informacja ta jest udostępniana. 

Po czym wyjaśniła - w grudniu wyliczana była średnioroczna dotacja dla przedszkola,                 

z czego wynika, że: 

plan dotacji dla przedszkola publicznego wyniósł łącznie 729 475 zł – (minus) dochody 

uzyskane z tytułu wyżywienia i inne opłaty tj. 113 578 zł  : (podzielić) liczba dzieci tj. 97 : 

(podzielić) 12 m-cy x (pomnożyć) przez 75% = 396,84 zł  

 

 Uchwała Nr XXVIII/208/16 została podjęta jednogłośnie. 

 

g) Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr 

LI/368/14 Rady Miejskiej w Przedborzu z dnia 25 sierpnia 2014 r. w sprawie ustalenia 

wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego w Samorządowym Przedszkolu 

w Przedborzu i oddziałach przedszkolnych w szkołach podstawowych prowadzonych przez 

Gminę Przedbórz. 

Projekt zakłada objecie sześciolatków uczęszczających do przedszkoli subwencją 

oświatową, przez co zniesiona zostanie możliwość pobierania przez organ prowadzący opłat 

za pobyt dziecka  w wieku 6 lat w placówce wychowania przedszkolnego. 

 

 Uchwała Nr XXVIII/209/16 została podjęta jednogłośnie. 

 

h) Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie uchwalenia Miejskiego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2017 r. 

Głównymi założeniami tego programu są: dostępność pomocy terapeutycznej, edukacja 

rodziców i nauczycieli, działania informacyjno-edukacyjne kierowane do dzieci i młodzieży, 

wspieranie finansowe i organizacyjne zajęć tanecznych, muzycznych, sportowych, rękodzieła, 

czy karate jako alternatywnych form spędzania czasu wolnego przez młodzież i dzieci, 

wspieranie finansowe i organizacyjne działań promujących trzeźwy, zdrowy i bezpieczny styl 

życia. 

 Uchwała Nr XXVIII/210/16 została podjęta jednogłośnie. 

 

i) Przewodniczący Zawisza odczytał projekt uchwały w sprawie powołania członków 

Rady Seniorów Gminy Przedbórz. 

Członków Rady Seniorów wyznaczyła Rada Miejska, burmistrz oraz organizacja osób 

starszych tj. Klub Seniora. 

Radny Chudy zapytał, którzy kandydaci do Rady Seniorów zostali zgłoszeni przez 

Radę, a którzy przez Burmistrza ? 
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Pani Anna Arendarska, pracownik Urzędu odpowiedziała, że Rada wyznaczyła pana 

Bieleckiego i pana Barana, natomiast pan burmistrz – panią Pigoń i panią Wtorek. 

Radny Mordak zapytał, jaka Uchwała wskazuje kandydatów Rady? 

W odpowiedzi wyjaśniono, iż wyznaczenie kandydatów nie odbyło się w formie 

Uchwały Rady. Każdy radny miał możliwość zgłosić kandydata do składu Rady. Dwóch 

radnych zgłosiło dwóch kandydatów. 

 

Uchwała Nr XXVIII/211/16 została podjęta jednogłośnie. 

 

j) Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

nabycie na rzecz Gminy Przedbórz nieruchomości gruntowej położonej w obrębie 

geodezyjnym Piskorzeniec. 

Uchwała dotyczy darowizny dla Gminy nieruchomości będącej własnością Ochotniczej Straży 

Pożarnej w Piskorzeńcu. 

Uchwała Nr XXVIII/212/16 została podjęta jednogłośnie. 

 

k) Przewodniczący Zawisza odczytał projekt uchwały w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Przedborza dla terenu położonego przy ul. 

Koneckiej. 

Projekt omówiła Pani Halina Kasiczak, pracownik Urzędu poinformowała, że do 

Urzędu wpłynął wniosek o przystąpienie do opracowania planu zagospodarowania fragmentu 

terenu przy ul. Koneckiej. Wniosek złożyła osoba fizyczna. W następstwie wniosku była 

podjęta Uchwała Rady o przystąpieniu do opracowania planu, chodziło o dokonanie zmiany 

przeznaczenia terenu pod usługi i handel. Na podstawie zawartej umowy z Biurem Projektów 

wykonany został plan, który przedłożono Radzie. 

Pan Bohdan Wrzeszcz, urbanista, który przygotował plan, powiedział, że dokument ten 

uzyskał wszelkie niezbędne opinie i uzgodnienia oraz był wyłożony do publicznego wglądu, 

do którego nie wniesiono uwag. 

Innych pytań nie wniesiono. 

Uchwała Nr XXVIII/213/16 została podjęta jednogłośnie. 

 

l) W związku ze złożoną deklaracją radnego Piskorza dotyczącą prac w komisjach 

Rady Przewodniczący Zawisza odczytał projekt uchwały zmieniającej Uchwałę w sprawie 

powołania Komisji Spraw Obywatelskich, który został przyjęty jednogłośnie. 

 

ł) Uchwała Nr  XXVIII/213/16  zmieniająca Uchwałę w sprawie powołania Komisji 

Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa została podjęta jednogłośnie. 

 

W tej części posiedzenia głos zabrał Komendant Komisariatu Policji w Przedborzu, Pan 

Mariusz Pawłowski, który podsumowując swoją dotychczasową ponad 6-letnią pracę w 

Przedborzu, podziękował za współpracę z Gminą i poinformował o zmianie na stanowisku 

Komendanta Policji  

w Przedborzu. 

 

Burmistrz Miasta oraz Przewodniczący Rady  również podziękowali za  współpracę 

Komendantowi i życzyli wielu sukcesów i powodzenia w nowym miejscu pracy. 

 Burmistrz Miasta wraz z Przewodniczącym Rady złożyli wszystkim zebranym 

życzenia wszelkiej pomyślności, satysfakcji oraz udanych przedsięwzięć  w 2017 r. 
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W tej części posiedzenia ogłoszono przerwę, po której wznowiono obrady. 

 

Ad. 7,8 Głos zabrał Pan     Prezes Zarządu OSP w Przedborzu, który 

wręczył zaproszenia na walne zebranie sprawozdawcze członków OSP w Przedborzu zwołane 

na  dzień 15.01.2017 r. 

Ponadto odnosząc się do zaplanowanych na 2017 r. inwestycji stwierdził, że są to 

zadania przeniesione z 2016 r., a inwestycje tego roku wykonane zostały przy minimalnym 

zaangażowaniu w pracę z widocznym problemem pozyskiwania funduszy pozabudżetowych. 

Odnosząc się do Biuletynu Miasta i Gminy Przedbórz, pan    stwierdził, 

iż zamieszczono artykuł, z którego wynika, że jego syn jest donosicielem, po czym 

powiedział, iż on zna inne osoby donoszące i wskazał przykłady: 

- po wyborach samorządowych w 2014 r. została nasłana na niego policja drogowa, 

- „ w trosce o bezpieczeństwo osób wynajmujących salę” na OSP został nasłany Sanepid na 

OSP. 

Powiedział, iż on w genach nie ma donosicielstwa, po czym poprosił, żeby nie ubliżać jemu, 

ani nikomu z jego rodziny. 

 Pan burmistrz odnosząc się do artykułu w Biuletynie, powiedział, iż otrzymane 

dokumenty z danymi osobowymi (dla radnego)  radny przekazał dalej bez anonimizacji, czego  

nie powinien robić. 

 

 Przewodniczący Zawisza poinformował o korespondencji, jaka wpłynęła do Rady oraz 

udzielone odpowiedzi w tym zakresie: 

- pisma w sprawie wyjaśnień do Statutu Rady Seniorów, 

- skargi mieszkańca Przedborza na działania Burmistrza,  

- pisma w sprawie uzgodnień projektu uchwały na temat zbiornika w Sulejowie, 

- zaleceń pokontrolnych Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi. 

 

Radna Ocimek odnosząc się do zgłoszonego ustnie wniosku podczas ostatniej sesji 

Rady, tj. w dniu 24 listopada br. o zajęcie stanowiska przez prawnika w przedmiocie instytucji 

skargi, powiedziała, iż do tej pory nie uzyskała odpowiedzi. Natomiast radca prawny  wczoraj 

odpowiedział jej, że nie dostał dyspozycji od burmistrza i  nie zna sprawy. 

Wobec powyższego radna stwierdziła, iż złoży zapytania, komu służy prawnik i kto mu 

płaci? Zdaniem radnej skarga powinna być rozpatrywana na dzień jej złożenia, a Komisja 

Rewizyjna powinna podejmować właściwe decyzje, nie takie, jak burmistrz sobie życzy. 

Pan burmistrz odpowiedział, że skoro radna wie, jak rozpatrywać skargę, to po co pyta? 

Projekt uzasadnienia prawnika jest nieistotny, ostateczną decyzję podejmuje Komisja 

Rewizyjna. 

 

 Radna Ocimek zwróciła uwagę na stan drogi w m. Wola Przedborska. Radna pytała, 

czy prace remontowe tej drogi zostały już zakończone? 

 Pan burmistrz odpowiedział, iż zwróci uwagę pracownikowi odpowiedzialnemu za tą 

sprawę. 

 

 Ponadto poruszono kwestię zgłaszania Gminie sposobu zagospodarowania nieczystości 

ciekłych. 

Pan burmistrz poinformował, iż Gmina jest zobligowana  do prowadzenia ewidencji 

zbiorników bezodpływowych i przydomowych oczyszczalni ścieków. Właściciele 
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nieruchomości pozbywający się nieczystości ciekłych zobowiązani są przedstawić umowę 

korzystania z tej usługi przez okazanie faktur, rachunków za opróżnianie zbiorników. 

 

Ad. 10  W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Zawisza 

zakończył XXVIII sesję Rady Miejskiej. Obrady trwały do godz. 16.10 
 

 
Protokół sporządziła:  

   
Insp. ds. obsługi rady     PRZEWODNICZĄCY  

     Barbara Kowalik            Rady Miejskiej w Przedborzu 

        Krzysztof Zawisza 

 

   


